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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-10-20 § 3     

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 20 oktober 2020 kl. 17:30 – 17:58 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Kristallen 
   

 Justerat Fredagen den 23 oktober 2020 §§ 1-7 och 9-12 

Omedelbar justering av § 8 tisdagen den 20 oktober 

 

 

  

Karin Ernlund                                                              Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V) vice ordföranden  

                   

Bo Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (L) 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Lina Hultman (V) (Skype) för Alexandra Mattsson Åkerström (V) 

Karin Franck (M) (Skype) för Hugo Laigar (M) 

 

Ersättare 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Mikaela Kotschack Thurn (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Hassan Jama (V) (Skype) 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningsdirektören Marina Högland, Peter Ahlström, Omar Farjani, 

nämndsekreteraren Marie Norrberg, Susanne Olsson samt 

borgarrådssekreteraren Christoffer Nilsson (c).  
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§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Protokoll från idrottsnämndens funktionshindersråd  
B. Gubbängens sportfält, lägesrapport 
C. Järvabadet, utomhusbadet på Järvafältet, slutrapport 
D. Ny idrottshall, Västberga IP -Telefonplanshallen, 

slutrapport 
E. Anläggande av konstgräs på Kälvesta BP, slutrapport 
F. Hjorthagshallen fullstor idrottshall, slutrapport 

 
 
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 
Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD) lämnar 
särskilt uttalande enligt följande på anmälningsärende 3C: 
 
Äntligen har Järva fått sitt utomhusbad. Efter att boende 
efterfrågat ett bad och staden diskuterat frågan sedan 70-talet. 
Det nya Järvabadet är ett välkommet tillskott till Järvafältet för att 
fler i området ska få närhet till utomhusbad och för att fler ska 
kunna lära sig simma.  
 
Badet är beläget i Igelbäckens kulturreservat. Platsen är vald för 
att vara lättillgänglig och avståndsmässigt så likvärdigt som 
möjligt för samtliga boende i Järvastadsdelarna. Det är bra, men 
den grönblå majoriteten önskar att badet kan bli än mer 
tillgängligt för fler.  
 
Därför uppdrar vi idrottsförvaltningen att ta kontakt med 
regionens trafikförvaltning för att diskutera möjligheterna att göra 
Järvabadet mer tillgängligt med kollektivtrafik. Det kan till 
exempel handla om att dra om en busslinje sommartid och 
tillskapa en ny busshållplats i anslutning till badet eller skylta i 
anslutning till befintliga busshållplatser och tunnelbanestationer. 
Allt för att fler ska kunna åtnjuta det nya fina badet på ett enkelt 
och lättillgängligt sätt. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Bristen på idrottshallar och idrottsytor är ett stort bekymmer i 
Stockholm. För lite har gjorts under för lång tid. Under 
föregående mandatperiod, när den rödgrönrosa majoriteten 
hade ansvaret för idrotten, gjordes en historisk uppryckning. Vi 
dubblerade investeringarna och började bygga ikapp 
lokalbristen. Vi gjorde riktade satsningar och ökade stödet till 
föreningar för att skapa möjligheter för alla att ta del av idrott och 
föreningsliv. Mellan 2014 och 2018 färdigställdes fyra fullstora 
idrottshallar, 19 nya konstgräsplaner samt renoveringar 
genomfördes av ett antal av stadens sim- och idrottshallar.  
 



Sida 3 av 3 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

Det är glädjande att läsa att flera av våra projekt nu har invigts 
eller håller på att slutföras. Inte minst Järvabadet som 
efterfrågats av området boende sedan 70-talet som äntligen fick 
invigas under sommaren. Gubbängens sportfält, idrottshallen i 
Västberga, Kälvesta BP och Hjorthagshallen är också viktiga 
projekt som kommer att nyttjas till idrottande och rörelse av 
Stockholmarna under lång tid framöver.  
 
Investeringsvolymerna har dock minskat under det grönblå styret 
och nya projekt lyser med sin frånvaro. Under den föregående 
majoriteten så lydde principen att när idrottsyta togs i anspråk 
vid byggande av bostäder eller skolor så skulle den ersättas. 
Tyvärr har avsteg gjorts från den principen vilket leder till 
idrottsytor byggs löpande bort utan att ersättningsytor 
presenteras.  
 
Om den här utvecklingen tillåts att fortsätta kommer vi staden 
inom kort ha en betydligt större brist på anläggningar och 
idrottsytor än tidigare trots alla investeringar som gjordes under 
förra mandatperioden. Politik gör skillnad och Stockholmarna 
förtjänar en högre ambition för idrottspolitiken.   
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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